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ZAPISNIK 
 

sa 5. sjednice Odbora za proračun i financije Istarske županije održane dana 31. listopada 
2022. godine s početkom u 10,00 sati putem online – video konferencije. 
 
Konstatira se da su sjednici nazočni: predsjednik Odbora Valter Drandić, te članovi Ilirjana 
Croata Medur, Marija Kadoić – Balaško, Robert Velenik, Fedor Kompas i Vili Rosanda. 
 
Osim članova Odbora sjednici prisustvuju: pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije 
Barbara Škreblin Borovčak, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj dr. sc. Mirko 
Radolović, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb Davorka 
Maras Tkačuk, pomoćnica pročelnice Stručne službe Melita Ferenčić, vršitelj dužnosti 
ravnatelja Županijske uprave za ceste Istarske županije Robi Zgrablić, ravnatelj Specijalne 
bolnice za ortopediju i rehabilitaciju “Martin Horvat” Rovinj-Rovigno doc. dr. sc. Marinko Rade, 
ravnateljica Opće bolnice Pula doc. dr. sc. Irena Hrstić, ravnatelj Istarskih domova zdravlja 
Ante Ivančić dr. med., ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Istarske županije Aleksandar 
Stojanović dr. med. i ravnateljica Istarskih ljekarni Ivana Živković  
 
Sjednicu otvara predsjednik Odbora Valter Drandić te predlaže sljedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog Proračuna za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu – I. čitanje  
2. Prijedlog Odluke o stjecanju novog poslovnog udjela Istarske županije u trgovačkom 

društvu Žičara Učka d.o.o. u postupku povećanja temeljnog kapitala 
3. Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2022. 

godinu  
4. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o 

izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 
razdoblje od 01.01. do 30.06.2022. godine 

5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze za 

adaptaciju i opremanje Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju 

i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

6. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće 
bolnice Pula - Ospedale Generale di Pola za 2021. godinu 

7. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Specijalne 
bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno - Ospedale 
specialistico per l´ortopedia e la riabilitazione "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno za 
2021. godinu 



                                                             
 

8. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 
zavoda za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di sanità pubblica 
della regione Istriana za 2021. godinu 

9. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 
zavoda za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la medicina 
d´urgenza della regione Istriana za 2021. godinu 

10. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
domova zdravlja - Case della salute dell`Istria za 2021. godinu 

11. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 

ljekarni – Farmacie Istriane za 2021. godinu 

12. Razno 

 

Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red. 
 
 

 

Ad-1. 

Prijedlog Proračuna za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu – I. čitanje 

 

Barbara Škreblin Borovčak putem power point prezentacije obrazlaže predmetnu točku.  

Navodi kako se u ovom prijedlogu proračuna u odnosu na prijašnje proračune javljaju dvije 
novine, jedna se odnosi na iskazivanje vrijednosti u eurima, budući da s 1. siječnja 2023. 
godine euro postaje službena valuta Republike Hrvatske, a druga proističe iz izmjena Zakona 
o proračunu koji propisuje da se proračun donosi na drugoj razini i malo se drukčije prikazuje, 
odnosno stavlja se veći naglasak na pokazatelje uspješnosti koji su vezani uz ciljeve, prioritete 
i mjere strateškog Provedbenog programa IŽ za razdoblje 2022. – 2025. godine. Na taj se 
način fokus preusmjerava s pitanja „kako će se provoditi programi i aktivnosti“ na „što će se 
provoditi i s kojim ciljem“. Iz tog se razloga i obrazloženja vezuju uz Provedbeni program IŽ.  
Ističe kako Prijedlog proračuna Istarske županije za 2023. godinu iznosi 244 milijuna eura. Od 
planiranog iznosa na dio koji provode tijela Istarske županije odlazi 54,4 milijuna, odnosno 
22,3%, dok na dio koji provode proračunski korisnici ide 189,6 milijuna eura, odnosno 77,7% 
ukupnog proračuna.  
Što se rashoda tiče, kod proračunskih korisnika najveći dio otpada na materijalne troškove i 
plaće što nije čudno s obzirom koje djelatnosti obavljaju proračunski korisnici. Tu najveći dio 
odlazi na ustanove u zdravstvu, a potom na osnovne i srednje škole.  
Kod Istarske županije su rashodi puno šarolikiji, osim materijalnih rashoda i plaća tu su i 
donacije, subvencije, naknade građanima, pomoći jedinicama lokalne samouprave i dr. 
Sagledavajući upravne odjele najviše sredstava akumulira Upravni odjel za obrazovanje jer 
se planiraju velika ulaganja u škole. Ukupne investicije u 2023. godini planiraju se u iznosu od 
136 milijuna kuna, a osim ulaganja u škole, veća ulaganja planiraju se u Dom za starije Alfredo 
Štiglić, Dječji odjel bolnice u Rovinju i dr. 
 

Odbor bez rasprave, sa 5 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom, donosi: 

 

ZAKLJUČAK 

 

Podržava se Prijedlog Proračuna za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu – I. 
čitanje te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje. 

 

 



                                                             
 

Ad-2.  

Prijedlog Odluke o stjecanju novog poslovnog udjela Istarske županije u trgovačkom 
društvu Žičara Učka d.o.o. u postupku povećanja temeljnog kapitala 

 

Dr. sc. Mirko Radolović obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako je trgovačko društvo Žičara 
Učka d.o.o. osnovano s ciljem da se kroz izgradnju žičare na Učki unaprijedi razvoj turističke 
ponude na području Liberijske rivijere, Kvarnera i Istre. Osim Istarske županije sa 4,93% 
vlasništva nad Žičarom vlasnici su i Primorsko goranska županija, 9 jedinica lokalne 
samouprave te drugi gospodarski subjekti i privatne osobe. Žičara će povezati Medveju s 
vrhom Vojak (1.401 m), najvišim vrhom planinskog lanca Učka i cijelog istarskog poluotoka.  
Ovom Odlukom, čije se donošenje predlaže, Istarska županija će uplatiti 75.000,00 kn na 
račun trgovačkog društva Žičara Učka d.o.o., te će steći novi poslovni udio u tom trgovačkom 
društvu u postupku povećanja temeljnog kapitala. 
 
Odbor, bez rasprave JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 

 

Podržava se Prijedlog Odluke o stjecanju novog poslovnog udjela Istarske županije u 
trgovačkom društvu Žičara Učka d.o.o. u postupku povećanja temeljnog kapitala te se isti 
upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 

 

 

 

Ad-3. 

Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2022. 
godinu 

 

Barbara Škreblin Borovčak obrazlaže predmetnu točku. Između ostalog navodi kako je u 
razdoblju od siječnja do lipnja 2022. godine ostvareno sveukupno 817.444.045,67 kn, što je 
47,2% od plana i za 1,3% više od prethodne godine u tom razdoblju. Višak iz prethodne godine 
iznosi 95.222.158,80 kuna. U prvoj polovici 2022. godine izvršeno je 725.792.281,48 kn 
rashoda i izdataka što je 41,9% od plana i za 3,7% više od prethodne godine u istom razdoblju. 
Od navedenog iznosa na Istarsku županiju odnosi se 13,2%, a na proračunske korisnike 
86,8%. Ističe kako je Istarska županija tijekom prvog polugodišta 2022. godine provela 
investicije u vrijednosti od 49.114.715,70 kn, što čini 6,8% ukupnog izvršenja proračuna.  

Zaključno napominje da je proračun u prvoj polovici godine bio solventan te su se obveze 
uredno izvršavale.  

  

Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi: 

 

ZAKLJUČAK 

 

Podržava se Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Istarske županije za 
2022. godinu, te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 

 

 

Ad-4.  



                                                             
 

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o 
izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 

razdoblje od 01.01. do 30.06.2022. godine 

 

Robi Zgrablić obrazlaže predmetnu točku. Između ostalog navodi kako je Plan ukupnih 
prihoda i primitaka ostvaren u iznosu od 45.836.433,04 kuna od ukupno 82.360.000,00 kn, 
odnosno 56,00% od Plana. Rashodi su ostvareni u iznosu od 40.682.633,27 kuna ili 49,40%, 
što je rezultiralo viškom od 5.153.759,77 kuna. 
 

Mr. sc. Robert Velenik zahvaljuje v.d. ravnatelju na njegovom dosadašnjem radu i zalaganju.  

 

Robi Zgrablić se zahvaljuje na lijepim riječima.  

 

Odbor, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO donosi 

 

ZAKLJUČAK 

 

Podržava se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Polugodišnjeg izvještaja 
o izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za razdoblje od 
01.01. do 30.06.2022. godine, te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i 
usvajanje. 

 

 

Ad-5. 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze za 
adaptaciju i opremanje Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za 

ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

 

Davorka Maras Tkačuk obrazlaže predmetnu točku. Ističe kako je u srpnju prihvaćen nacrt 
sporazuma kojim je dogovoreno kreditno zaduženje za adaptaciju i opremanje Odjela za 
dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-
Rovigno u iznosu od 11 milijuna kuna. S obzirom na rast cijena i troškova građevinskih radova 
iznos im je porastao na 17 milijuna kuna te se za to zaduženje mora ponovno tražiti odobrenje 
Skupštine.  

 

Marija Kadoić Balaško postavlja pitanje od koje godine kreće otplata kredita.  

 

Davorka Maras Tkačuk odgovara kako predviđa da će to biti 2024. godine, ali će točnije znati 
kada ugovor o kreditu bude sklopljen.  

 

Ravnatelj doc. dr. sc. Marinko Rade dodaje kako je standard za poček otplate kredita 2 godine. 
Pojašnjava da se rast troška investicije dogodio i zbog izgradnje lifta koja je zatražena iz 
sigurnosnih razloga. 

 

Ilirijana Croata Medur postavlja pitanje da li i u razdoblju počeka otplate kredita teče kamata.  

 

Ravnatelj doc. dr. sc. Marinko Rade odgovara potvrdno. 

 

Mr. sc. Robert Velenik postavlja pitanje ravnatelju kako stoje sa zdravstvenim kadrom u 
bolnici. 



                                                             
 

Ravnatelj doc. dr. sc. Marinko Rade odgovara kako su sa zapošljavanjem započeli još prije 3 
godine tako da zdravstvene kadrove imaju, samo im je zgrada još potrebna. 

 

Mr. sc. Robert Velenik daje svoju punu potporu otvorenju Odjela jer smatra da za njime ima 
potrebe u Istarskoj županiji.  

  

Odbor, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO donosi: 

 

ZAKLJUČAK 

 

Podržava se Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze 
za adaptaciju i opremanje Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju i 
rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno, te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i usvajanje. 

 

 

Ad-6.  

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće 
bolnice Pula - Ospedale Generale di Pola za 2021. godinu 

 

Ravnateljica doc. dr. sc. Irena Hrstić ukratko obrazlaže izvješće za 2021. godinu. Pojašnjava 
razliku između medicinskog i financijskog izvršenja proračuna. Navodi kako je protekla godina 
bila obilježena pandemijom virusa Covid – 19, problemima s dugovima vele drogerijama, te 
izgradnjom nove zgrade bolnice. Unatoč tome medicinsko izvršenje bilo je pozitivno. Navodi i 
pozitivan financijski rezultat bolnice od 99 milijuna kuna. Smatra da bi se financiranje bolnica 
trebalo vršiti prema medicinskom izvršenju, a ne prema osnovnom limitu.  

Što se tiče broja zaposlenih značajan je broj mladih doktora na specijalizaciji, te se bilježi 
manji odljev medicinskih tehničara uzrokovan zamorom nakon protekle 2 godine koje su bile 
izrazito zahtjevne. Navodi kako se na pandemiju Covida neće posebno osvrtati s obzirom da 
je javnost sa situacijom upoznata. Ističe da je usprkos svim objektivnim preprekama 
medicinsko izvršenje kao i HZZO-u fakturirana realizacija i stacionara i poliklinike jedna od 
najboljih u posljednjih 5 godina i tek nešto ispod realizacije iz 2015. godine. Financijsko 
poslovanje stabilizirano je nastavkom unutarnje reorganizacije rada, mijenjanjem radnih 
procesa a najviše namjenskim uplatama iz državnog proračuna. 

Osvrće se na izgubljeni spor po tužbi zaposlenika zbog neisplaćenih dodataka za 
prekovremeni rad. Bolnica je isplatila naknade medicinskom osoblju, što će se zasigurno 
odraziti na njezino buduće financijsko poslovanje.  

 

Marija Kadoić Balaško čestita ravnateljici na dobrim rezultatima i preseljenju u novu zgradu 
bolnice.  

 

Ilirjana Croata Medur se pridružuje čestitkama.  

 

Ravnateljica doc. dr. sc. Irena Hrstić zahvaljuje na čestitkama. 

 

Odbor, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO, donosi: 

 

ZAKLJUČAK 

 



                                                             
 

Podržava se  Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće 
bolnice Pula - Ospedale Generale di Pola za 2021. godinu, te se isti upućuje Skupštini 
Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 

 

 

Ad-7.  

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Specijalne 
bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno - Ospedale 
specialistico per l´ortopedia e la riabilitazione "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno za 

2021. godinu 

 

Ravnatelj doc. dr. sc. Marinko Rade putem Power point prezentacije obrazlaže predmetnu 
točku. Između ostalog navodi kako je i ove godine Specijalna bolnica za ortopediju i 
rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno poslovala „u plusu“. U 2021. godini vlastiti prihodi 
ustanove premašili su prošlogodišnje za 6,187,255 kuna. Pohvaljuje i rad kolega uz čiju je 
pomoć izvršena kontrola rashoda poslovanja te su uspjeli ostvariti dodatne uštede i ispraviti 
pogrešno fakturirane račune . Ipak, povećanje prihoda iz poslovanja neminovno donosi i neku 
određenu razinu rashoda. Dodaje da oko 80% troškova Ustanove čine troškovi za plaće 
zaposlenika. Dodatan teret im predstavljaju tužbe radnika za pravo na uvećanje osnovice za 
izračun plaće, gdje nije prihvaćena njihova sugestija nagodbe radnicima, pa će sada po 
gubitku spora biti potrebno isplatiti veće novčane iznose. Zaključno navodi kako je u ovom 
Financijskom izvješću objektivno dokazano kako je na dan 31. prosinca 2021. godine 
poslovanje Specijalne bolnice Rovinj pokazalo pozitivni rezultat od +2 120 605 kn iz 
operativnog poslovanja. No, kako sukladno uputama HZZO-a bolnica mora knjižiti plaćanje 
iznad fakturiranih postupaka kao avans, bilanca za 2021. godinu iznosi – 986,194 kune. 
Sukladno tome bolnica je likvidna ali nije profitabilna.  

 

Mr. sc. Robert Velenik postavlja pitanje kada se predviđa otvorenje novog bazena Specijalne 
bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno koji je sufinanciran od 
strane Županije i jedinice lokalne samouprave kao odličan primjer javno–privatnog 
partnerstva. 

 

Ravnatelj doc. dr. sc. Marinko Rade odgovara kako je 21. listopada obavljen tehnički pregled 
bazena na kojem su pronađeni manji nedostaci koje treba ukloniti kroz mjesec dana. 
Pojašnjava kako se radi o velikom kompleksu s dva bazena. Dio namijenjen za sport i 
rekreaciju će se početi koristiti ranije, dok lječilišni dio mora proći pregled Ministarstva 
zdravstva. Očekuje otvorenje sredinom prosinca.  

 

Odbor, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO donosi: 

 

ZAKLJUČAK 

 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno - Ospedale 
specialistico per l´ortopedia e la riabilitazione "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno za 2021. godinu, 
te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 

 

 

Ad-8.  



                                                             
 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 
zavoda za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di sanità pubblica 

della regione Istriana za 2021. godinu 

 

Ravnatelj Aleksandar Stojanović obrazlaže predmetnu točku. Pojašnjava kako je 2021. godine 
Zavod bio fokusiran na Covid – 19 te velike potrebe za cijepljenjima i testiranjima. Između 
ostalog navodi kako su u 2021. godini ostvareni prihodi od 95,23 milijuna kuna i rashodi od 
82,41 milijuna što je rezultiralo viškom od 12,82 milijuna kuna. Pojašnjava kako se radi o 
34,5% većim ukupnim prihodima u odnosu na isto razdoblje prošle godine. Prema učešću u 
ostvarenim ukupnim prihodima, prihod od HZZO čini 42%, prihod od proračuna 7;5%, a prihod 
od tržišta i ostali prihodi čine 50,5%. Ističe kako je ostvarenje većih prihoda za 2021. godinu 
rezultat većih prihoda od pružanja usluga testiranja na COVID–19.  

Dodaje kako je Ustanova nastavila i s organizacijom svakodnevnih poslova u uvjetima 
pandemije COVID-19, te osigurala dostupnost zdravstvene zaštite. U ustanovi su svoje usluge 
besplatno nastavili pružati i Savjetovalište za prehranu, Savjetovalište za spolno i 
reproduktivno zdravlje mladih i Savjetovalište za HIV. 

Ističe kako su 2021. godine završili s nadogradnjom Zavoda te kako su do sada isplatili 16 
milijuna kuna za kreditne obveze preuzete zbog nadogradnje, od čega je 13 plaćeno vlastitim 
sredstvima.  

 

Valter Drandić pohvaljuje investicije u zdravstvene ustanove koje su do sada izložile svoja 
izvješća. Smatra to pozitivnim smjerom u poslovanju i povećanjem kvalitete pružanja 
zdravstvenih usluga.  

 

Odbor, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO donosi 

 

ZAKLJUČAK 

 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di sanità pubblica 
della regione Istriana za 2021. godinu, te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i usvajanje. 

 

 

Ad-9.  

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 
zavoda za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la medicina 

d´urgenza della regione Istriana za 2021. godinu 

 

Davorka Maras Tkačuk obrazlaže predmetnu točku. Između ostalog navodi da je u 2021. 
godini bilo zaposleno 200 djelatnika, da je sveukupno zbrinuto 38144 osoba, a od toga broja 
samo je 9,2% bilo hitnoća, što govori da se usluge hitne pomoći koriste za ostale zdravstvene 
usluge. Redovno su se provodile edukacije. Zavod je ispunio sve ugovorene obveze prema 
HZZO-u, Županiji i jedinicama lokalne samouprave te je uspješno pružao usluge stanovnicima 
i gostima Istarske županije, odnosno osigurao dostupnu zdravstvenu zaštitu u hitnim stanjima 
na području Županije. 

 

Odbor, bez rasprave JEDNOGLASNO donosi: 

 

ZAKLJUČAK 



                                                             
 

 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la medicina 
d´urgenza della regione Istriana za 2021. godinu, te se isti upućuje Skupštini Istarske županije 
na razmatranje i usvajanje. 

 

 

Ad-10.  

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
domova zdravlja - Case della salute dell`Istria za 2021. godinu 

 

Ravnatelj Ante Ivančić obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako je za njih prethodna godina 
bila obilježena pandemijom virusa COVID-19. Ističe kako su u 2021. godini Istarski domovi 
zdravlja bili nositeljima cijepljenja u Istarskoj županiji, od uspostave cjepnih punktova na 
području svih ispostava, a izvan ordinacija doktora obiteljske medicine, na dalje. Pritom su 
organizirali i proveli oko 90% postupaka cijepljenja u Istarskoj županiji, a provodili su i 
testiranja (BAT), te uzimanja brisova radi PCR testiranja.  
Između ostalog dodaje i kako su uspostavili vlastiti informatički sustav za prijavu i naručivanje 
pacijenata kada je onaj na državnoj razini zakazao.  
 
Odbor, bez rasprave, jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
domova zdravlja - Case della salute dell`Istria za 2021. godinu, te se isti upućuje Skupštini 
Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 

 

 

Ad-11. 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
ljekarni – Farmacie Istriane za 2021. godinu 

 

Ravnateljica Ivanka Živković obrazlaže predmetnu točku. Ističe kako su Istarske ljekarne u 
2021. godini ostvarile ukupne prihode od 90,16 milijuna kuna te ukupne rashode od 88,88 
milijuna čime je ostvaren višak prihoda nad ostvarenim rashodima u iznosu od 1,27 milijuna 
na što je plaćen porez na dobit. Prihode većinom ostvaruju od HZZO-a (u visini od 48%). 
Unatoč otežanim uvjetima rada zbog pandemije virusa COVID-19 programski ciljevi ustanove 
su ostvareni te ona uredno izvršava svoje obaveze.  

 

Odbor, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi: 

 

ZAKLJUČAK 

 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
ljekarni – Farmacie Istriane za 2021. godinu, te se isti upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i usvajanje. 

 

Ad-12.  

Razno 



                                                             
 

 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. 
 
 
 
Završeno u 11,55 sati. 
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